
Skolebestyrelsesmøde. Ullerup Bæk Skolen
5. december 2024 på afd Skolesvinget, kl 17-19
Foreløbig dagsorden.

de indkaldt

ferent:

rdstyrer:

bud:
mærk!

eltagere:

lian Kjærsgaard

ussi Ærbo Sandgren

Per Gaston Nielsen

Emil Larsen, Peder Holm Fahlen , Marie Sejr

lian Kjærsgaard (formand)
PerGaston Nielsen (næstformand)
homas Heide-Jørgensen
ibeke Garrigues Rehr

Louise Fauerskov Eriksen - medarbejderrepræsentant
Michala Liv Skovgaard Jakobsen - medarbejderrepræsentant

hristina Rishøj Hansen - medarbejderrepræsentant
ussi Ærbo Sandgren - afdelingsskoleleder

urt Graugaard Jensen - distriktsskoleleder

Mødet er mobil-og mailfri. Der afholdes undervejs en pause til kontrol af devices.

agsordenspunkt
Hvad drejer sagen sig om

Elevråd

tatus på Skolesvinget

iden sidst.

tatus

D: drøft
: Orient

B: beslut

o

ussi Ærbo

andgren

o

Sussi Ærbo

Sandgren

o

Formand

id

1700-
1710

1710-
1720

1720-
1730

Referat

UMR arbejder med et ønske om
tole med ryglæn til indskolingen

Mærkesager: madbod og kortere
koledag.

Elevrådet har ønsket at

verskuddet fra skolefest bliver

brugt til en vandautomat, som skal
installeres i indskolingen. Den
kommer forhåbentligt inden jul.

ulen er indtruffet og der gøres
'ulespas.

Fokus på fællesskabsskabende

ktiviteter og faglighed.
Kommende punkt omkring
idrætsskole.

Fællesrådsmøde blev aflyst.
Fokus på samarbejde med BSU.

Yz



SkoleudviklingssamtaLer2025/202 d 1730-
Pejlingertilvidere proces: Curt G Jensen 1745

Forslagtil deltagerkreds til
SU-samtalerne.

Ram mer, ti d og sted
hlvad kan være relevant data

at tage udgangspunkt i.

240531-Ve'lednin -om-

skoleudviklin ssamtaler. df

atus på budget 2025 o

Skoleindskrivning. Status og
prognose

tatus på suppleringsvalg

ennemgang og godkendelse af
princip (5 delprincipper)

ecember2024

Opfølgning projekt "værdier"

10 Evt
Orientering om "aftale om
olkeskolens kvalitetsprogram"

-Det er en god mulighed at
kolebestyrelsen kan have

repræsentanter med.
Kan der laves en differentiering i

hvor aktiv man behøver at være i en

bestyrelse.
Fokus på mængde af flersprogede
lever.

Afgang til privatskolerne.

1745- idsplanen holder og der kommer
Curt G Jensen 1755 et budget inden jul.

Ejendomsdrift overgår til vækst,
eknik og klima.
Forventes totalt budget på 92 mio.

kr.
Gennemgang af budget kommer

på bestyrelsesmøde d. 28. januar.
et ønskes, at der bliverafsat tid til

at gå i dybden.

Der forventes et fald på omkring 5
eleven hele Ullerup Bæk distriktet.

o 1755
Curt G Jensen 1805

o 1805-
Curt G Jensen 1815

b 1815-
Næstformand 1845

Per Gaston

Der er lavet et klasseloft på 24
elever i 0.-2. klasse

Der er 2 nye

kolebestyrelsesmedlemmerog en
uppleant.
Principperne skal gennemses
rafisk og grammatisk inden de

udgives.

o 1845- Der følges op på næste møde.
Formand Allan 1855
K

Udskydes til næste gang.

40320-Aftale-om-folkeskolens-

kvalitets ro ram-frihed-o -

ord belse. df

idslin'eforudval e initiativer!

Folkeskolens kvalitets ro ram. df



Parken n s ladsen

Introduktion til projekt idrætsskole
ilsynsplanlægning

12 rets møderække

l'æste møde

Mandag 26-august 17-19 - Nr Alle
irsdag S.okt 17-19 - Skjold

orsdag S.dec 17-19 -
kolesvinget
irsdag 28.jan 17-19 - Fritid -

distriktskontor

Mandag 31 .marts 17-19 - Nr Alle
årsdag 12.juni 17-19-
kolesvinget
irsdagden28.januarkl 17-19 på
istriktskontoret. (indtil videre)

Undersk " er

Alla ' ar

( stform)

Emil Larsen

Peder Holm Fahlén

Marie Sejr

Per Gaston Nielsen

Michala Liv Skovgaard Jakobsen
me bejderrepr e nt

Thomas Hei e-Jørgensen

Vibeke Garrigues Rehr

'L///^

Louise Fauerskov Eriksen

rrepræsentant

C^U^. [^ll^ ^
Christina Rishøj Hansen
medarbejdqrrepræsentøirtt^.̂  s

^"øtin^ 'J

%




